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Uddannelsesudvalget

Til:

Dato:

Undervisningsministeren

25. august 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 322
a) Et vigtigt element i velfærdsaftalen i forbindelse med 95 pct. 

målsætning og kvalitetsløftet på erhvervsuddannelserne (og som jo 
samtidigt er væsentlige elementer i forbindelse med både integration 
og frafald) er styrkelse af erhvervslærernes pædagogiske 
grunduddannelse. Hvorfor er den nye erhvervslæreruddannelse ikke 
som udmeldt (jf. svar på spørgsmål 17 til Bjarne Laustsen (S) i januar 
2008) sat i gang fra sommeren 2008? 

b) Hvornår kan vi forvente, at den udbydes? 

c) Hvordan og på hvilket niveau indplaceres den nye 
erhvervslæreruddannelse i forhold til det ordinære 
uddannelsessystem? 

d) Hvordan skal den styrkede læreruddannelse fremover finansieres 
uden at belaste skolernes eksisterende budgetter? 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christine Antorini (S).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på christine.antorini@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Charlotte Dyremose

formand
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